

Metrofen 8TC

TERMITICIDE

ميتروفين 8 تي سي



Composition:
Etofenprox 80 g/L
Inert Ingredient up to 100%

Metrofen 8TC is a soil treating agent aimed at the control, Killing and expelling of termites from and around structures pre and post construction. It exhibits immediate as well as long lasting effects due to its stability. It also has good soil absorptivity and anti-rain durability.

Metrofen 8TC shows consistent termite-killing performance with long persistence under any application conditions particularly in alkaline and sandy loam soils.

Application rate:

Spray liquid by diluting with 40 folds water (1:39). The operation is carried out by spraying the spray liquid onto the soil surface preconstruction under concrete slabs or building as either belt-shape spraying or face-shape spraying.

Belt-shape spraying is adopted when applied to soils inside foundations around base-stones and perpendicular pipings. Spraying is applied uniformly with the width of 20cm at the rate of 1Lt/m (5Lt/sq.m).

Face-shape spraying is adopted when spray liquids are applied to open soils. Spraying is applied uniformly at the rate of 3Lt/sq.m. First level the soil around foundations and base-stones. When the soil is too hard to absorb liquid, soften the soil before spraying and compact after spraying.



يخفف المبيد بنسبة 1 لتر - 39 لتر ماء ويرش على أسطح التربة قبل صب الساسات بالنسبة للبنية الحديثة. أما البنية القديمة فيرش في أماكن دخول الانابيب للمنزل والشقوق على الشكل البيتي : بحفر خندق بعمق 20 سم ويرش بمعدل 1 لتر /متر طولي أو 5 لتر /متر مربع من المحلول المخفف. للسطح : يرش بمعدل 3 لتر /متر مربع ومن ثم يغطي التربة بتربة إضافية بعد الرش. لمعالجة البنية القائمة يمكن ضخه خلال ثقوب في الرضيات السمنتية ورشه في حفر منتظمة حول البناء ويرش كذلك على وداخل فواصل السمنت وحواجز النوافذ والبواب وداخل السقوف والرضيات المستعارة وداخل أنابيب الخدمة والتوصيلات. ل يتفاعل ميتروفين مع أنابيب ال PVC وشرايح البولي إيثيلين كما يؤثر بشكل محدود جدا على أنواع قليلة فقط من السطوح المعدنية واللدائن ول يتأثر أو يؤثر بأنواع السمنت. للتفاصيل راجع النشرة الخاصة بالمركب. للمشايل وأواني انبائات الزينة: أروي التربة بمزيج المنتج مع الماء بمعدل 3 لتر للمتر المربع. لمعالجة الخشاب: يستخدم لمعالجة الخشاب والهياكل الخشبية والمفروشات. راجع النشرة الخاصة يجب الرش في الظروف الجافة والغير العاصفة. يتغسل المرشات جيدا بعد الاستخدام.



Manufacturer:
Levant Overseas Developments Ltd.
<http://www.levant-overseas.fr>
contact@levant-overseas.fr

Always read directions carefully because pesticide products can be "dangerous" or ineffective if too much or too little is used.